
Protokół nr 1/2019
z posiedzenia Rady Dzielnicy Żerniki

z dnia 11.06.2019 r. pod przewodnictwem 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy Kajetana Gorniga

Posiedzenie odbyło w siedzibie Rady Dzielnicy Żerniki. W posiedzeniu brało udział 12 
członków Rady Dzielnicy wg listy obecności (załącznik nr 1).
Nieobecni: M. Adamkiewicz, J. Hauschild, M. Orantek.

Przebieg obrad protokołowała: M. Toll.
Porządek obrad:

1. Powitanie i powołanie protokolanta. Przedstawienie porządku obrad 
i przyjęcie przez Członków Rady Dzielnicy.

2. Sprawdzenie wymaganego quorum .
3. Odczytanie wniosków mieszkańców.
4. Sprawy bieżące.
5. Wolne wnioski.
6. Powołanie zespołów.

Ad 1. Zebranie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy Kajetan Gornig. 
Przewodniczący powołał protokolanta Małgorzatę Toll. Przygotowany przez Przewodniczącego 
Rady porządek posiedzenia, w głosowaniu jawnym został jednogłośnie przyjęty 12 głosami „za”.

Ad 2. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził wymagane quorum do 
prowadzenia obrad.

Ad 3. Mieszkańcy ul. Chałubińskiego wystąpili do Rady Dzielnicy z wnioskiem o umieszczenie 
znaku „strefa zamieszkania” przy w/w ulicy z powodów bezpieczeństwa. Kierowcy nie 
dostosowują się do obowiązujących tam przepisów ograniczenia prędkości. Położone tam 
spowalniacze nie skłaniają kierowców do zmniejszenia prędkości.  Pismo do ZDM z prośbą 
o opinię i propozycją rozwiązania problemu dotyczącego nadmiernej prędkości przy 
ul. Chałubińskiego sporządzi Grzegorz Jasik.

Ad 4. Radni zgłosili następujące wnioski:
1) przy ul. Sołtysa zalegają śmieci w postaci starych opon, oraz szyb samochodowych. 

Zaproponowano napisanie wniosku o przekształcenie w/w ulicy z publicznej na drogę 
spacerową. Wniosek do Urzędu Miejskiego napisze Stanisław Franiel;

2) zrobienie parkingu oraz podjazdu dla niepełnosprawnych przy siedzibie Rady Dzielnicy
Żerniki. Pismo do zastępcy Prezydenta Miasta przygotuje Stanisław Franiel.

Ad 5. Jako wolne wnioski zgłoszono:



1) potrzebę zorganizowania spotkania z Nadleśniczym Lasów Państwowych w celu 
przeprowadzenia rozmów dotyczących ochrony lasu w Żernikach przed wycinką. 
Pismo do nadleśnictwa Brynek przygotuje Kajetan Gornig;

2) z uwagi na napływające skargi mieszkańców dotyczące hałasu dobiegającego 
z restauracji Modrzewiowy Dwór, Anna Smołka przygotuje pismo do Właściciela 
restauracji z prośbą o rozwiązanie problemu, oraz poinformowanie Rady Dzielnicy 
o podjętych czynnościach związanych ze zmniejszeniem problemu hałasu;

3) potrzebę napisania pisma do MZUK w sprawie zalegających śmieci przy 
ul. Omańkowskiej. Pismo przygotuje Grzegorz Jasik;

4) propozycję propagowania „fotowoltaiki” w ramach ochrony środowiska. 
Temat ten został przełożony;

5) potrzebę utwardzenia sięgaczy przy ul. Strzeleckiego oraz Chałubińskiego. 
Sprawę prowadzi Tadeusz Lubański;

6) potrzebę zainstalowania zraszacza przy placu zabaw przy ul. Domeyki. 
Sprawę rozezna Piotr Kończarek;

7) nabór kandydatów na Ławników. Wniosek zgłosiła Florentyna Sokołowska.

Ad 6. Zostały powołane trzy zespoły:
1) zespół zajmujący się ochroną środowiska. 

Współpraca Stanisława Franiela, Piotra Kończarka oraz Adama Prochaczka.
2) zespół zajmujący się sportem - Grzegorz Jasik;
3) zespół zajmujący się ochroną ppoż- Małgorzata Toll.

Na kolejne zebranie zespoły mają przygotować propozycje działalności danego zespołu.

Na tym zakończono Posiedzenie.
Przewodniczący zamknął I posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki. 

Przewodniczący 
Rady Dzielnicy Żerniki 

......................................... 
Kajetan Gornig

Protokolant

......................................... 
Małgorzata Toll

Załączniki: 
1. Lista obecności na I posiedzeniu


